
Zpráva hlavního trenéra ČSJ  
Září 
 
 
Září je již tradičně velmi nabité mnoha závody ve všech lodních třídách. Letos jsme ale měli 
smůlu na větrné podmínky, které jsou v tomto období většinou velmi dobré. Bohužel 
podmínky byly velmi špatné i na mnoha zahraničních regatách a proto mnoho regat bylo 
tímto ovlivněno. Naši jachtaři se přesto prosadili na přední místa jak v kategoriích seniorů, 
ale především v juniorských kategoriích, což je velmi pozitivní.  
Náš reprezentant Dan Bína absolvoval svoje první paraOH v Riu. Dan měl při své olympijské 
premiéře smůlu a ohnutí stěžně po kolizi ho vyřadilo z bojů o dobré umístění. Dan je ale 
výborný jachtař a velký bojovník a všem ukázal v závěru olympijské regaty, jak jezdí 
opravdový srdcař. Dan nám názorně předvedl jak překonat všechny potíže a vybojovat 
olympiádu a zároveň dobře reprezentovat český jachting. Patří mu velký dík, uznání a obdiv. 
 
RDA  
Veronika Kozelská-Fenclová – měla volné období a zaslouženě si dávala v září od jachtingu 
volno 
 
Viktor Teplý – absolvoval MRČR Finn a má bronzovou medaili. Vyhrál MRČR Laser Standart 
na Nechranicích a udržuje si vysoký jachtařský standart. 
 
Karel Lavický – měl volné září v aktivním sportovním pojetí.  
 
Dan Bína – OH a zasloužené volno 
 
RDB 
Štěpán Novotný – vybojoval druhé místo na MRČR Laser Standart, což je solidní výsledek. 
Aktivita na standartní úrovni. Nyní absolvuje tréninkový camp na Grand Canaria. 
 
RDJ –A 
Ondřej Teplý – Mistr ČR ve třídě FInn, 3. místo MM Německo 
V tréninkovém plánu plní vše precizně. Je velmi aktivní. Byl vyhlášen juniorem roku MVČR. 
 
Jakub Halouzka – výborné výsledky na Balatonu 3/14 a 3.místo na MRČR Laser Standart na 
Nechranicích. Příkladná tréninková morálka, fyzicky výborně připraven. 
 
RDJ-B 
David Bezděk – tréninkový kemp Garda. MRČR Laser Nechranice se mu moc nepodařilo. 
Parametry fyzické přípravy na dobré úrovni. 
  
Martina Bezděková – tréninkový kemp Garda 
 
J.B. Janča – EC Balaton 10.místo, tréninkový kemp Garda, kondičně je dobře připraven. 
 
Halouzka Jirka – EC Balaton 10. místo, tréninkový kemp Garda, kondičně připraven dobře. 
 



 
Junioři Laser 
Lucie Keblová – velmi dobré výsledky a výborná příprava, EC Attersee sedmé místo celkově, 
první v dívkách. Lucka se velmi rychle adaptovala na lodní třídu Laser. 
Ben Přikryl – dobrý výsledek na Attersee 
 
Zbytek skupiny Michala Smolaře předvedl dobré výsledky s výborným přístupem k tréninkům 
a přípravě. Skvělá atmosféra v tomto týmu je velmi pozitivní. 
 
29´er 
Pod vedením Davida Křížka proběhlo soustředění 29´er v areálu YC CERE Nechranice, 
podmínky byly výborné a příprava jak na břehu, tak na vodě proběhla na dobré úrovni. 
Soustředění bylo zároveň směrováno, jako příprava na MRČR 29´er. Mistrovství ČR bylo 
kvalitní a v dobrých jachtařských podmínkách. Úroveň některých posádek jde nahoru, a 
některé naopak stagnují. Gratulace vítězům Vaškovi Brabcovi a Martinu Váchovi. Do 29´eru 
přijde v příští sezoně několik dobrých závodníků z lodní třídy Optimist, kteří jistě zvýší 
konkurenci a přístup ostatních závodníků k tréninkovému procesu. 
 
Q 
Optimisti absolvovali v září pod vedením Ant. Mrzílka skvěle obsazenou regatu – otevřené 
mezinárodní Mistrovství Polska. Regatu absolvovali v silném větru a „mořských 
podmínkách“. Ondra Muller, Bára Švíková, Šimon Jurečka a Tobiáš Kraus byli ti, kteří 
předvedli výborný jachting. Dobrá zpráva je, že nám Tonda Mrzílek se svojí tréninkovou 
skupinou připravil další nové jachtaře, kteří přejdou na nové lodní třídy a jsou příslibem pro 
budoucí období. Ale jsou tu i další jména, o kterých určitě ještě uslyšíme.  
 
Mile mě překvapili svojí jachtařskou dovedností a úrovní Z. Burská a M. Koštýř, kteří si již 
vyzkoušel Laser 4,7 a myslím, že velmi úspěšně.  
 
Chtěl bych poděkovat všem trenérům, rodičům a ostatním aktivním jachtařům za příkladnou 
aktivitu a nasazení v tomto období. Snaha žákovských a juniorských kategorií je moc fajn a 
začíná se dařit i na mezinárodním poli. Některé výsledky byly výborné, jiné standartní, přesto 
je přínosem každý bod z domácích závodů i z mezinárodního pole. Jsem rád, že naši junioři 
bojují na závodech v zahraničí, získávají zkušenosti a rady. O českém jachtingu se ví a to je 
dobré. 
 
Michael Maier 


